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Шановна Валентино Григорівно! 

 

За інформацією, поширеною керівництвом Київської міської 

профспілки працівників охорони здоров’я, в комунальних медичних закладах 

Києва бракує близько 7,5 тис медсестер. Це майже 20% від вакантних 

сестринських посад в Україні. Очевидно, така ситуація склалася через низькі 

зарплати персоналу, а також у зв’язку з тим, що не всі медсестри отримали 

обіцяні їм добавки, в тому числі за роботу з хворими на COVID-19, або 

отримали їх в неповному обсязі. 

У зв’язку з вищенаведеним, прошу надати інформацію щодо того, чи 

відомо Департаменту охорони здоров’я про критичний стан, що склався через 

відсутність у лікарнях медсестер, а також які заплановано кроки для виходу з 

цієї ситуації. 

Відповідно до ч. 2, 3  ст. 13 Закону України «Про статус депутатів 

місцевих рад» про результати розгляду звернення прошу Вас повідомити мене 

листом в установлений Законом термін. 

 

З повагою 

депутат Київської міської ради                                                 О.В. Пабат 


